

## **Styrelsemöte samhällsföreningen**

KIFAB, 14 november 2012

Närvarande: Roger Ekstrand, Maria Wogenius, Putte Johander, Pia Grahn, Trine Reed Jensen, Torbjörn Stjernberg, Helena Torgilsman, Ties Hildebrand. Putte Johander.

### **1. Mötets öppnande**

Ordförande hälsade alla välkomna

### **2. Val av Justerare för protokollet**

Mötet valde Ties och Torbjörn

### **3. Skolan**

Vid ett möte på Kosters skola informerades föräldrar av Sissel Röd (rektor Kosters skola), Pia Tysklind (Kommunalråd), Anneli Gollundberg (Skolchef) att klass 4-6 flyttas till stan från och med hösten 2013.

Anledningen som de beskrev det är att det saknas behörig lärare för dessa elever och att de därmed inte får den utbildning som de är berättigade till. Behörig lärare blir ett krav 2013 enligt skollagen.

Barnen ska själva ta sig till skolan i Strömstad, vilket många föräldrar uttrycker oro inför. Föräldrar anser att skolledningen inte gjort tillräckligt för att hitta en ny behörig lärare.

Samhällsföreningen kan bidra till att sprida information för att hitta en behörig lärare genom att höra av sig till de kontakter vi har: skicka email, face Book meddelanden mm  
Glesbygdsskolor kan dock få dispens hävdar Pia.

Olika förslag diskuterades bl.a. att Samhällsföreningen skriver ett brev där vi presenterar situationen som vi postar i alla Kosters brevlådor, namninsamling för att bevara Kosters skola. erbjuda oss att sprida arbetsannonsen i samhällsföreningens namn.

Samhällsföreningen bör uppvakta kommunens politiker och belysa ärendet ur Kosters samhälles perspektiv. Föreslå ett möte med politiker i stan. Kontakta Kosternämnden för att koordinera frågor.

**Beslut;** Roger kontaktar Göran Larsson för att gemensamt sätta ihop ett brev till kommunen  
Trine kontaktar Sissel Röd och hör med henne om vi kan vara behjälplig med en platsannons.

### **4. Kosterkuriren**

Mötet beslutade att ej ge ut någon Kosterkurir i höst, eventuellt kommer en enklare variant att ges ut i vår.

### **5. Hemsida**

Mötet beslutade att fortsätta framtagandet av hemsidan. Roger E. ska kontakt Susanne (SUS) och höra om hon vill hjälpa oss med denna. Vi kan ha annonser på hemsidan också. Kostnaden blir ca samma som för Kosterkuriren.

### **6. Medlemmar**

Roger informerade om att det är endast 17 stycken som betalt medlemsavgift, en orsak kan vara att vi inte hade med någon inbetalningskort med Kosterkuriren. Mötet beslutade att Monika tar fram ett brev och skickar ut detta till samtliga fastboende på Koster, i brevet skall även ett inbetalningskort finnas med.

## **7. Kosterhavsdelegationen**

Möte på fredag. Roger kommer att delta

## **8. Skol & Färdtjänst**

Roger har skickat brev till kommunen i maj. Fick ett samtal att det är bekräftat att brevet ligger för behandling på nämnderna. Det har inte hänt något på ett halvår trots att Roger påmint och kollat.

Hans Aren har berättat att på Anholt bedrivs taxirörelse utan taxikort. Kan man få dispens?

Hans förslag var att göra ett färdigt paket som är lätt för politiker att ta ställning till.

Både skolskjuts, färdtjänst och privat.

Kolla om någon är intresserad av att driva taxirörelse. Monika skriver med en efterlysning i inbetalningskort brevet.

## **9. Kosterlänken**

Torbjörn har gjort ett utkast till skrivelse angående avgifter på linfärjan.

Problem att linfärjan är avstängd i januari. Önskar att det går att göra reparationer när det är lättare att ta sig över på egen hand.

Putte kollar med Klas-Göran Johander om han kan tänka sig att skjutsa mot betalning under perioden när linfärjan är avstängd.

Torbjörn kollar med Conny Hansson om det finns möjlighet att få ersättning för det.

## **10. Cykla på Koster**

Roger har fått ok från Tysklind att det inte är några problem från Nationalparkens sida att barnen cyklar på stigar på Koster.

## **11. Vägar**

Torbjörn har anordnat ett möte (vägrådet), med alla vägföreningar inblandade den 25:e november. Bl.a. ska man diskutera om kommunen kan tillhandahålla sand för att sanda på egna tomten.

Ett brev med överklagande om att trafikverket vill överföra den allmänna vägen till att bli enskild finns för beslut hos regeringen. Mötet ska försöka klara ut om vi vill att vägen skall bli enskild eller om den sak vara kvar som en Allmän väg.

## **12. Ö-rådet**

Samordning trafik. Båten, tåget/ronden.

Håkan Eriksson undrar om vi är intresserade av att öbyta tilläggning vid Kilesand under vissa turer, mot att båten kommer in tidigare och matchar tågtidtabellen.

Samhällsföreningen har ansvar för att kalla till möte med Västrafik, Kostermarin, eventuellt taxiföretaget (ronden).

Beslut: Roger kontaktar Håkan Eriksson för att få till en grupp som kan driva samordningen av trafiken.

Det kom upp från besökare på ö-rådet, önskemål om att samhällsföreningen och kosternämnden skall närvara vid kommande ö-råd.

## **13. Ö-rådet**

Folk har hört av sig till Roger angående osämja mellan grannar i Kyrkosund. Problem finns mellan markägaren och arrendatorn av marken. Bryggör, skjul för segel mm.

Vill även ha hjälp med dispens för 5 knop vid segeltävlingar

Ett gammalt bråk som verkar vara svårlöst

Vi svarar att det inte är samhällsföreningens arbetsuppgift då föreningen är till för att representera fastboendes intressen inte sommargäster. Roger ansvarar.

#### **14. Avslutning**

Nästa möte innan den 15 januari. Roger kallar.

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid pennan Putte Johander

Justerare

Ties Hildebrand

Torbjörn Stjernberg